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PROTOKÓŁ Nr XX/2021 

z Sesji Rady Gminy Komarówka Podlaska 

odbytej w dniu 10 lutego 2021 roku w godz. 905– 1031 

 
 

Ustawowa liczba Radnych Gminy – 15 radnych 

 

Obecni radni: 13 radnych wg załączonej listy obecności. 

 

Obecni sołtysi: 8 sołtysów wg załączonej listy obecności. 

 

Ponadto w sesji uczestniczył: Wójt Gminy Pan Ireneusz Demianiuk, Skarbnik Gminy Pani Małgorzata 

Patkowska, Sekretarz Gminy Pani Elżbieta Zienkiewicz, Radny Powiatowy Pan Mirosław Bartoś, p.o. 

Kierownika Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Komarówce Podlaskiej Pani Violetta Lewczuk. 

 

Porządek obrad: 

 

1. Otwarcie sesji i sprawy organizacyjne; 

1) stwierdzenie quorum, 

2) przyjęcie protokołu, z poprzedniej sesji, 

3) ustalenie porządku obrad. 

2. Informacja o pracy w okresie międzysesyjnym: 

1) Wójta Gminy; 

2) Przewodniczącego Rady Gminy, 

3. Podjęcie uchwał w sprawie: 

1) wyrażenia zgody na wydzierżawienie w trybie bezprzetargowym powierzchni dachowych nierucho-

mości stanowiących własność Gminy Komarówka Podlaska; 

2) wyrażenia zgody na zawarcie przez Gminę Komarówka Podlaska porozumienia w sprawie przystąpie-

nia do opracowania i wdrażania strategii rozwoju ponadlokalnego; 

3)przyjęcia „Gminnego Programu Opieki nad Zabytkami Gminy Komarówka Podlaska na lata 2021 – 

2024”; 

4) rozpatrzenia petycji. 

5) rozpatrzenia skargi na działalność Kierownika Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Komarówce 

Podlaskiej i podległych mu pracowników. 

4. Wolne wnioski i informacje. 

5. Zamknięcie obrad. 

 

Ad. 1. 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – poinformowała, iż dzisiejsza sesja Rady Gminy 

Komarówka Podlaska jest zwołana na podstawie art. 20 ust. 3 ustawy z dnia 8 marca 1990 roku o samo-

rządzie gminnym na wniosek Wójta Gminy. 

 

Ad. 1.1 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska –  stwierdziła na podstawie listy obecności, iż 

Rada jest władna do podejmowania uchwał, ponieważ na 15 Radnych Rady Gminy Komarówka Podla-

ska w sesji uczestniczy 13 Radnych (nieobecni: Radny Pan Paweł Uss vel Wąsowicz, Radny Pan Sławo-

mir Ilczuk) 
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LISTA RADNYCH OBECNYCH NA SESJI 

lp nazwisko imię status 

1 Bylicki Andrzej obecny 

2 Golanko Stanisław Paweł obecny 

3 Ilczuk Sławomir nieobecny 

4 Klimiuk Tomasz obecny 

5 Krupska Joanna Genowefa obecna 

6 Lisiecki Jakub obecny 

7 Magier Tadeusz obecny 

8 Orłowski Wiesław obecny 

9 Sałuch Sebastian obecny 

10 Siwiński Janusz obecny 

11 Uss vel Wąsowicz Paweł nieobecny 

12 Weremczuk Tomasz obecny 

13 Wiszniewski Zbigniew obecny 

14 Wodzińska-Furman Edyta obecna 

15 Żukowski Błażej obecny 

 

obecni 13 

wszyscy 15 

procent 86,67 % 

Kworum zostało osiągnięte 

 

Ad. 1.2 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – poinformowała, że protokół, z ostatniej sesji, 

był wyłożony do wglądu. Wzorem poprzednich sesji, zaproponowała przyjęcie protokołu bez odczyty-

wania. 

 

Poprosiła o uwagi. 

 

Uwag nie zgłoszono. 
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głosowanie Przyjęcie protokołu, z poprzedniej sesji 

jednostka Rada Gminy 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 10 lutego 2021 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

 

Podsumowanie 

 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 13 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 13 86.67 % 

WSTRZYMAŁO 

SIĘ 

0 0 % nieoddanych 

głosów 

2 13.33 % 

 

Wyniki imienne: 

 

lp nazwisko imię głos 

1 Bylicki Andrzej ZA 

2 Golanko Stanisław Paweł ZA 

3 Ilczuk Sławomir nieobecny 

4 Klimiuk Tomasz ZA 

5 Krupska Joanna Genowefa ZA 

6 Lisiecki Jakub ZA 

7 Magier Tadeusz ZA 

8 Orłowski Wiesław ZA 

9 Sałuch Sebastian ZA 

10 Siwiński Janusz ZA 

11 Uss vel Wąsowicz Paweł nieobecny 

12 Weremczuk Tomasz ZA 

13 Wiszniewski Zbigniew ZA 

14 Wodzińska-Furman Edyta ZA 
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15 Żukowski Błażej ZA 

 

Ad. 1.3 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Przystępujemy do ustalenia porządku obrad. 

Wpłynął wniosek Pana Wójta o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie upoważ-

nienia Kierownika Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Komarówce Podlaskiej do prowadzenia 

postępowań oraz wydawania decyzji administracyjnych w sprawach z zakresu świadczeń pomocy mate-

rialnej o charakterze socjalnym. Proponuje tę uchwałę przyjąć w punkcie 3 podpunkt 6. Czy mają Pań-

stwo uwagi do porządku obrad. 

Wniosek stanowi załącznik do protokołu 

 

Uwag nie zgłoszono. 

 

głosowanie Wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie upoważnienia Kierownika 

Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Komarówce Podlaskiej do prowadzenia postępowań oraz 

wydawania decyzji administracyjnych w sprawach z zakresu świadczeń pomocy materialnej o 

charakterze socjalnym. 

jednostka Rada Gminy 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 10 lutego 2021 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość bezwzględna 

 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 13 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 13 86.67 % 

WSTRZYMAŁO 

SIĘ 

0 0 % nieoddanych 

głosów 

2 13.33 % 

 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Bylicki Andrzej ZA 

2 Golanko Stanisław Paweł ZA 

3 Ilczuk Sławomir nieobecny 

4 Klimiuk Tomasz ZA 
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5 Krupska Joanna Genowefa ZA 

6 Lisiecki Jakub ZA 

7 Magier Tadeusz ZA 

8 Orłowski Wiesław ZA 

9 Sałuch Sebastian ZA 

10 Siwiński Janusz ZA 

11 Uss vel Wąsowicz Paweł nieobecny 

12 Weremczuk Tomasz ZA 

13 Wiszniewski Zbigniew ZA 

14 Wodzińska-Furman Edyta ZA 

15 Żukowski Błażej ZA 

1.4. Ustalenie porządku obrad 

 

głosowanie Ustalenie porządku obrad 

jednostka Rada Gminy 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

 

data 10 lutego 2021 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 13 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 13 86.67 % 

WSTRZYMAŁO 

SIĘ 

0 0 % nieoddanych 

głosów 

2 13.33 % 

 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 
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1 Bylicki Andrzej ZA 

2 Golanko Stanisław Paweł ZA 

3 Ilczuk Sławomir nieobecny 

4 Klimiuk Tomasz ZA 

5 Krupska Joanna Genowefa ZA 

6 Lisiecki Jakub ZA 

7 Magier Tadeusz ZA 

8 Orłowski Wiesław ZA 

9 Sałuch Sebastian ZA 

10 Siwiński Janusz ZA 

11 Uss vel Wąsowicz Paweł nieobecny 

12 Weremczuk Tomasz ZA 

13 Wiszniewski Zbigniew ZA 

14 Wodzińska-Furman Edyta ZA 

15 Żukowski Błażej ZA 

 

Przyjęty porządek obrad: 

 

1. Otwarcie sesji i sprawy organizacyjne; 

1) stwierdzenie quorum, 

2) przyjęcie protokołu, z poprzedniej sesji, 

3) ustalenie porządku obrad. 

2. Informacja o pracy w okresie międzysesyjnym: 

1) Wójta Gminy; 

2) Przewodniczącego Rady Gminy, 

3. Podjęcie uchwał w sprawie: 

1) wyrażenia zgody na wydzierżawienie w trybie bezprzetargowym powierzchni dachowych nierucho-

mości stanowiących własność Gminy Komarówka Podlaska; 

2) wyrażenia zgody na zawarcie przez Gminę Komarówka Podlaska porozumienia w sprawie przystąpie-

nia do opracowania i wdrażania strategii rozwoju ponadlokalnego; 

3)przyjęcia „Gminnego Programu Opieki nad Zabytkami Gminy Komarówka Podlaska na lata 2021 – 

2024”; 

4) rozpatrzenia petycji. 

5) rozpatrzenia skargi na działalność Kierownika Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Komarówce 

Podlaskiej i podległych mu pracowników. 



7 

6) upoważnienia Kierownika Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Komarówce Podlaskiej do pro-

wadzenia postępowań oraz wydawania decyzji administracyjnych w sprawach z zakresu świadczeń po-

mocy materialnej o charakterze socjalnym. 

4. Wolne wnioski i informacje. 

5. Zamknięcie obrad. 

 

Ad. 2.1 

Wójt Gminy - Pani Przewodnicząca, Wysoka Rado, Szanowni Państwo. Od ostatniej sesji podpisałem 

umowę na remont budynku byłej Organistówki z firmą AZBUD Komarówka Podlaska. Po przeprowa-

dzeniu postępowania przetargowego. To postępowanie było podzielone na dwa zadania. Pierwszym za-

daniem był remont budynku Organistówki wraz z wyposażeniem i to zostało rozstrzygnięte. Został wy-

łoniony wykonawca, tak jak powiedziałem, firma AZBUD za kwotę 783528 zł brutto, termin wykonania 

do 30 września. Druga część to był montaż instalacji fotowoltaicznej na budynku Gminnego Centrum 

Kultury oraz remont tego budynku i ta część postępowania nie została rozstrzygnięta z powodu nieusu-

walnych wad w tym postępowaniu. Zostało ono umorzone, unieważnione i będzie ogłoszone nowe po-

stępowanie i dopiero jak wyłonimy wykonawcę, to będzie podpisana umowa na tę część obejmującą 

Gminne Centrum Kultury. Tutaj przy Organistówce prace rozbiórkowe zostały już rozpoczęte. Został 

ogłoszony i rozstrzygnięty przetarg na odbiór i transport odpadów komunalnych z terenu gminy Koma-

rówka Podlaska. Już jedna zbiórka była. Wygrała firma Ekoglobe za kwotę 295 zł netto za tonę odpadów. 

Umowa na 2 lata, czyli do 31 grudnia 2022 roku. Harmonogram zgodnie z tym, który był uchwalony 

uchwałą Rady Gminy wcześniej. Gmina uzyskała dofinansowanie na rozbudowę sieci wodociągowej 

wraz z przyłączami oraz budowę przydomowych oczyszczalni ścieków i remont naszej gminnej oczysz-

czalni. Łączna kwota tego zadania to 2 113 000 zł. Dofinansowanie 1 092 000 zł. Mamy do zbudowania 

79 przyłączy, 42 oczyszczalnie ścieków. Pierwszy etap to jest budowa przydomowych oczyszczalni ście-

ków, oczywiście po podpisaniu umowy z Urzędem Marszałkowskim i wyłonieniu wykonawcy. To zada-

nie mamy w trybie zaprojektuj i wybuduj. Wykonawca będzie musiał zrealizować projekt budowlany i 

dopiero przystąpić do wykonywania tego zadania. A w roku następnym byłaby budowa sieci wodocią-

gowej oraz przyłączy. I ten drugi etap ma się zakończyć, w zasadzie już całość tego zadania, do sierpnia 

2022 roku. Brałem udział w posiedzeniu Międzygminnego Związku Komunalnego z siedzibą w Parcze-

wie. Brałem udział w posiedzeniu Rady Lokalnej Grupy Działania Zapiecek, byliśmy z Radnym Powia-

towym Mirosławem Bartosiem. Były ocenione wnioski na zadania własne, które robi Lokalna Grupa 

Działania oraz tak zwane granty. Tutaj wnioskodawcą były organizacje pozarządowe. U nas, z naszego 

terenu, nasze Stowarzyszenie Nadzieja i Przyszłość złożyło wniosek na zakup instrumentów dętych do 

tej planowanej orkiestry dętej. Wniosek został oceniony pozytywnie, teraz pójdzie do Urzędu Marszał-

kowskiego, żeby była ocena formalna. I myślę, że w przypadku pozytywnym to gdzieś około połowy 

roku Stowarzyszenie podpisałoby umowę na zakup  instrumentów. Prowadziłem bieżące sprawy, przyj-

mowałem interesantów. Dziękuję. 

 

Ad. 2.2 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – W dniach 8, 15, 22, 25 stycznia pełniłam dy-

żury. Drugiego lutego uczestniczyłam w Komisji Skarg Wniosków i Petycji i podpisywałam zaproszenia 

na sesję. Piątego lutego również odpisywałam pisma urzędowe. Dziewiątego lutego uczestniczyła w po-

siedzeniu Wspólnej Komisji pod przewodnictwem Pani Przewodniczącej Komisji Oświaty. Dziękuję. 

 

 

Ad. 3.1 
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Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – przechodzimy do punktu następnego podjęcie 

uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie w trybie bezprzetargowym powierzchni da-

chowych nieruchomości stanowiących własność Gminy Komarówka Podlaska. 

 

Wójt Gminy – Chodzi o dachy naszych budynków gminnych w miejscowości Komarówka Podlaska – 

szkoła, Przegaliny Duże - remiza i Derewiczna – budynek szkoły, które są wynajmowane przez firmę 

Media System, która dostarcza internet. Ta umowa dobiegła końca i firma zwróciła się do mnie o prze-

dłużenie umowy. Zgodnie z prawem aby przedłużyć umowę musi być zgoda Rady Gminy. Ta firma płaci 

nam czynsz za wynajem plus opłaty za prąd. Czynsz, ja wczoraj mówiłem na komisji, Komarówka 1500 

zł, za Przegaliny 800 zł, za Derewiczną 700 zł, i plus zużytą energię elektryczną. Myślę, że te anteny już 

są, sygnał jest dostarczany, nie ma powodu, żeby rozwiązywać umowę. Z kolei mieszkańcy z tego korzy-

stają, to niechby to dalej funkcjonowało. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Pytania odnośnie tej uchwały? 

 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Proszę o opinie komisji połączonych. 

 

Przewodniczący Komisji Pani Edyta Wodzińska-Furman – Opinia Komisji jest pozytywna. 

 

Sekretarz Gminy –  odczytała projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie w trybie 

bezprzetargowym powierzchni dachowych nieruchomości stanowiących własność gminy Komarówka 

Podlaska. 

 

głosowanie Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie w trybie bezprzetargowym 

powierzchni dachowych nieruchomości stanowiących własność Gminy Komarówka Podlaska. 

jednostka Rada Gminy 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

 

data 10 lutego 2021 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 12 92.31 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 1 7.69 % oddanych głosów 13 86.67 % 

WSTRZYMAŁO 

SIĘ 

0 0 % nieoddanych 

głosów 

2 13.33 % 
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Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Bylicki Andrzej ZA 

2 Golanko Stanisław Paweł ZA 

3 Ilczuk Sławomir nieobecny 

4 Klimiuk Tomasz ZA 

5 Krupska Joanna Genowefa ZA 

6 Lisiecki Jakub ZA 

7 Magier Tadeusz ZA 

8 Orłowski Wiesław PRZECIW 

9 Sałuch Sebastian ZA 

10 Siwiński Janusz ZA 

11 Uss vel Wąsowicz Paweł nieobecny 

12 Weremczuk Tomasz ZA 

13 Wiszniewski Zbigniew ZA 

14 Wodzińska-Furman Edyta ZA 

15 Żukowski Błażej ZA 

 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. 3.2 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Przystępujemy do punktu podjęcie uchwały w 

sprawie wyrażenia zgody na zawarcie przez Gminę Komarówka Podlaska porozumienia w sprawie przy-

stąpienia do opracowania i wdrażania strategii rozwoju ponadlokalnego. 

 

Wójt Gminy – Pani Przewodnicząca, Wysoka Rado. Ta strategia rozwoju ponadlokalnego to jest taki 

dokument planistyczny, który związany jest z nowym okresem programowania unijnego. Samorządy 

powiatu radzyńskiego, z wyłączeniem gminy Kąkolewnica, zawarły takie wstępne porozumienie, że 

opracujemy wspólną strategię dla tych gmin. Tak jak powiedziałem miasto Radzyń, gmina Radzyń, 

gmina Ulan, gmina Czemierniki, gmina Borki, gmina Wohyń i gmina Komarówka opracujemy wspólną 

strategię, gdzie będą zawarte wspólne cele przy pewnym wspólnym mianowniku. I ten dokument będzie 

przydatny przy nowym okresie programowania. Zawarliśmy wstępnie list intencyjny, o tym już media 

informowały, ale żeby przystąpić w sposób formalny do opracowania strategii, jest konieczna zgoda 

Rady Gminy i o tę zgodę dzisiaj właśnie występuję. Ustaliliśmy sobie jako samorządy taki termin do 

połowy lutego, że każda rada gminy z tych samorządów, które wymieniłem, podejmie taką uchwałę. 
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Potem będzie już spotkanie z firmą, która będzie już w sposób fizyczny wykonywała, opracował tę stra-

tegię. Myślę, że to będzie dokument przydatny do tego nowego okresu programowania. Ta strategia po-

nadlokalna może zastąpić naszą strategię gminną. Nie wyklucza jedna drugiej. Możemy opracować naszą 

gminną, ale jeżeli nie będziemy opracowywali naszej, gminnej, to ta będzie miała moc strategii gminnej. 

Myślę, że tyle tak wstępnie. A jeszcze może dopowiem, że tutaj generalnie, liderem jest miasto Radzyń, 

ale umowy zawiera każda gmina osobno. Koszt opracowania to będzie koło 12 000 zł, ale już poszcze-

gólne gminy zawierają umowy z firmą, która będzie tę strategię opracowywała. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Czy mają Państwo pytania? 

 

Radny Pan Andrzej Bylicki – Panie Wójcie, trzeba mieć trochę uwagę na to, bo nie wiem, jak będzie 

Powiat do tego podchodził, ale o ile powiat ma do przyjęcia jakieś ogólne wytyczne, żeby naszej gminie 

nie wcisnęli czegoś takiego, że później będziemy to odczuwać. Bo na przykład w Czemiernikach jest 

program Natura 2000 i w tej chwili pół Bełcząca nie może nic postawić. Ileś lat temu gmina dostała 

jakieś pieniądze, czy nie dostała, ale w tej chwili część mieszkańców nie może po prostu, jako rolnicy, 

nie mogą nic. Jest tam taka dyscyplina, z tego, co ja wiem, to budowlana. Także, byleby w cały tej grupie 

nie stworzono dla Komarówki jakiegoś programu, który by dla nas nie odpowiadał. 

 

Wójt Gminy – Słuszna uwaga Pana Radnego. Ja sobie tak wyobrażam, że firma będzie na bieżąco 

współpracowała. Przecież badanie tego stanu, jaki jest i dokumentów planistycznych, które mamy i po-

trzeb, będziemy to uzgadniać na bieżąco. Wiadomo, że będą inne potrzeby w gminie Komarówka, inne 

w gminie Borki. Więc strategia będzie miała taką pewną autonomię dla poszczególnych gmin, bo nie 

można do jednego zbioru wrzucić każdej gminy, a szczególnie miasta, bo miasto ma całkiem inne uwa-

runkowania i inne potrzeby. Ale, słusznie Pan Radny zauważył, trzeba nad tym czuwać, żeby nie wejść 

tak jak tam Natura 2000 czy te inne obszary chronione, żeby nie skomplikować życia mieszkańcom. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Czy mają Państwo jeszcze pytania? 

 

Innych pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Proszę o opinie komisji połączonych. 

 

Przewodniczący Komisji Pani Edyta Wodzińska-Furman – Opinia Komisji jest pozytywna. 

 

Sekretarz Gminy –  odczytała projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie przez Gminę 

Komarówka Podlaska porozumienia w sprawie przystąpienia do opracowania i wdrażania strategii roz-

woju ponadlokalnego. 

 

głosowanie Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie przez Gminę Komarówka Podlaska 

porozumienia w sprawie przystąpienia do opracowania i wdrażania strategii rozwoju 

ponadlokalnego. 

jednostka Rada Gminy 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 
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data 10 lutego 2021 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 13 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 13 86.67 % 

WSTRZYMAŁO 

SIĘ 

0 0 % nieoddanych 

głosów 

2 13.33 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Bylicki Andrzej ZA 

2 Golanko Stanisław Paweł ZA 

3 Ilczuk Sławomir nieobecny 

4 Klimiuk Tomasz ZA 

5 Krupska Joanna Genowefa ZA 

6 Lisiecki Jakub ZA 

7 Magier Tadeusz ZA 

8 Orłowski Wiesław ZA 

9 Sałuch Sebastian ZA 

10 Siwiński Janusz ZA 

11 Uss vel Wąsowicz Paweł nieobecny 

12 Weremczuk Tomasz ZA 

13 Wiszniewski Zbigniew ZA 

14 Wodzińska-Furman Edyta ZA 

15 Żukowski Błażej ZA 

 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

 

Ad. 3.3 
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Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Przystępujemy do punktu podjęcie uchwały  w 

sprawie przyjęcia „Gminnego Programu Opieki nad Zabytkami Gminy Komarówka Podlaska na lata 2021 

– 2024”. 

 

Wójt Gminy – Wczoraj omawialiśmy to przy udziale wszystkich Radnych. Jako gmina mamy obowią-

zek przyjąć Gminny Program Opieki nad Zabytkami. Konserwator upominał się już o to. Został on opra-

cowany na podstawie tych dokumentów, które mamy, czyli Gminnej Ewidencji Zabytków. W Programie 

zostały wyznaczone cele, z których praktycznie jeden już mamy zrealizowany, drugi realizujemy. Czyli 

zabezpieczenie budynku Domu Ludowego i budynku Organistki. Jedno jest w trakcie realizacji a jedno 

zrealizowane. Kolejne cele to: poczynić starania co do ewentualnej sprzedaży Żelizny, poczynić starania 

co do wyjaśnienia stanu prawnego pałacu w Przegalinach Dużych, wczoraj trochę o tym mówiłem. To 

wszystko realizujemy. Myślę, że Radni przejrzeli sobie to i jeśli są jakieś pytania, to proszę, postaram się 

odpowiedzieć. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Czy mają Państwo jeszcze pytania? 

 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Proszę o opinie komisji połączonych. 

 

Przewodniczący Komisji Pani Edyta Wodzińska-Furman – Opinia Komisji Wspólnej jest pozytywna. 

 

Sekretarz Gminy –  odczytała projekt uchwały w sprawie przyjęcia „Gminnego Programu Opieki nad 

Zabytkami Gminy Komarówka Podlaska na lata 2021 – 2024”. 

 

głosowanie Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „Gminnego Programu Opieki nad Zabytkami Gminy 

Komarówka Podlaska na lata 2021 – 2024”. 

jednostka Rada Gminy 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 10 lutego 2021 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 12 92.31 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 13 86.67 % 

WSTRZYMAŁO 

SIĘ 

1 7.69 % nieoddanych 

głosów 

2 13.33 % 

Wyniki imienne 
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lp nazwisko imię głos 

1 Bylicki Andrzej ZA 

2 Golanko Stanisław Paweł ZA 

3 Ilczuk Sławomir nieobecny 

4 Klimiuk Tomasz ZA 

5 Krupska Joanna Genowefa WSTRZYMAŁA 

SIĘ 

6 Lisiecki Jakub ZA 

7 Magier Tadeusz ZA 

8 Orłowski Wiesław ZA 

9 Sałuch Sebastian ZA 

10 Siwiński Janusz ZA 

11 Uss vel Wąsowicz Paweł nieobecny 

12 Weremczuk Tomasz ZA 

13 Wiszniewski Zbigniew ZA 

14 Wodzińska-Furman Edyta ZA 

15 Żukowski Błażej ZA 

 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. 3.4 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Przystępujemy do punktu podjęcie uchwały  w 

sprawie rozpatrzenia petycji. Do Rady Gminy wpłynęły dwie petycje o tej samej treści. Komisja Skarg, 

Wniosków i Petycji zajmowała się tą petycją. Proszę o opinię Komisji na temat tej petycji. 

 

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Pan Tadeusz Magier – Opinia Komisji jest ne-

gatywna. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Odczytała petycję. 

Petycje stanowią załączniki do protokołu. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Komisja Skarg, Wniosków i Petycji zajmowała 

tą petycją i uznała nie uwzględnić tej petycji. 

 

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Pan Tadeusz Magier – Jeszcze słowo uzasadnie-

nia. Z tego względu, że Pan Minister powiedział, że odszkodowania są zagwarantowane z urzędu pań-

stwowego. Dlatego nie musimy powielać tych procedur. Z tego względu petycji nie uwzględnia się. 
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Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Czy mają Państwo jeszcze pytania odnośnie 

tej petycji? 

 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Sekretarz Gmin – odczytała projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji. 

 

głosowanie Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji. 

jednostka Rada Gminy 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 10 lutego 2021 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 12 92.31 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 13 86.67 % 

WSTRZYMAŁO 

SIĘ 

1 7.69 % nieoddanych 

głosów 

2 13.33 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Bylicki Andrzej WSTRZYMAŁ 

SIĘ 

2 Golanko Stanisław Paweł ZA 

3 Ilczuk Sławomir nieobecny 

4 Klimiuk Tomasz ZA 

5 Krupska Joanna Genowefa ZA 

6 Lisiecki Jakub ZA 

7 Magier Tadeusz ZA 

8 Orłowski Wiesław ZA 

9 Sałuch Sebastian ZA 

10 Siwiński Janusz ZA 
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11 Uss vel Wąsowicz Paweł nieobecny 

12 Weremczuk Tomasz ZA 

13 Wiszniewski Zbigniew ZA 

14 Wodzińska-Furman Edyta ZA 

15 Żukowski Błażej ZA 

 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. 3.5 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Przystępujemy do punktu podjęcie uchwały  w 

sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Kierownika Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Koma-

rówce Podlaskiej i podległych mu pracowników. Do Pana Wójta wpłynęła skarga i została przekazana 

do Rady Gminy. W związku z tym, że Rada nie miała wglądu do dokumentów i nie mogła tego skontro-

lować, przesłano skargę do Urzędu Wojewódzkiego. Urząd Wojewódzki na podstawie kontroli przedsta-

wił Radzie Gminy protokół pokontrolny i zalecenia. Komisja Skarg, Wniosków i Petycji zajmowała się 

tym tematem. Nie wiem, czy będą Państwo jeszcze dyskutować? Skargę Państwo otrzymali, protokół 

również. Czy są jakieś pytania odnośnie skargi? Zapraszałam skarżących, ale są nieobecni, więc nie 

mogą się wypowiedzieć. Była Pani Kierownik również jest nieobecna, też zapraszałam. Nie pełni ona 

już obowiązków kierownika, poszła na emeryturę. Jest obecna Pani Kierownik pełniąca obowiązki. My-

ślę, że Pan Wójt przekazał Pani zalecenia. Czy mają Państwo pytania odnośnie tej skargi? 

 

Sołtys wsi Przegaliny Małe Pan Jarosław Kubaczuk - Co to za skarga? 

 

Radny Pan Andrzej Bylicki – Czytając ten protokół, to są po prostu paragrafy, nie paragrafy. Ale nie 

odnosi się do tej jednej jedynej sprawy, bo to sprawa jest ważna dla społeczeństwa, dla tej rodziny i dla 

Gminy. O ile to założenie karty trwało 3-4 lata to sprawców i ofiar to nie interesuje. Jak ja coś mam do 

tego, to co mnie interesuje jakaś instytucja, która nie wiedziała. Komisja była, jak pisze kontrola, ale nie 

podpisali protokołu. To jest po prostu żenujące. Tutaj trzeba było działać. Bo tu, ja uważam, że to Pani 

Sekretarz i Pana Wójta i Rada nawet jest tutaj ... Finał taki po czterech latach, jak my wszyscy narzekamy, 

czy tam prywatnie rozmawiamy, że wszystko dzieje się, ale za późno. Czyli oprawca jest, nic mu się nie 

stało. A ofiara, która cierpiała te 3 lata, to teraz nadal jest ofiarą. Bo znając starszych ludzi, co z tego, że 

ma dobre warunki, ale mając 90 lat, została wyrwana ze swoich korzeni, od sąsiadów, z tego, do czego 

była przyzwyczajona. I teraz z tego protokołu komuś tam można coś zarzucić. Ale tu nie chodzi o podpi-

sywanie i szukanie kozła ofiarnego. Gdzie jest policja i kurator, jak coś się dzieje? A tutaj wszyscy byli i 

nic nie zrobili, tylko protokół napisali, prawdopodobnie kawę wypili, rozjechali się i następne spotkanie. 

No to jest karygodne. A ta kobieta 90-letnia, że teraz mówimy, że jej dobrze, ale 90 lat i wyrwać kogoś ze 

środowiska i zostawić samą, bo gdyby była młodsza, to poszłaby czy na rynek, czy gdzieś i tam jakieś 

kontakty miałaby. Teraz ona została sama w czterech ścianach, a oprawca, o ile można tak nazwać, żyje 

sobie dobrze. Tak jak się mówi, że ofiara jest nadal poszkodowana, a oprawca sobie żyje. A tyle ludzi się 

zajmowała przez 4 lata. No to po co taka instytucja? A przecież to jest poważna instytucja i trudno tam 

komuś zarzucić, że oni nie działają. Z tego wynika, że nie działają, bo rozdać makaron, czy ciastka, czy 

kawę to każdy potrafi, ale zadziałać skutecznie? A to Niebieska Karta, a to protokół nie tak wypisany, 

część A, D, C niewypełniona dokładnie. No to, o czym my mówimy? Mnie się wydaje, że tutaj Gmina 

powinna, niezależnie jaki ten protokół był, Gmina powinno tak zadziałać, żeby to z jednej strony albo z 
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drugiej strony rozwiązać i werdykt wydać i się nie zajmować. A to 4 lata się zajmować a werdykt i tak 

niewydany. Dziękuję. 
 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Czy ktoś z Państwa jeszcze chce się odnieść do 

tej skargi? Ja krótko odczytam, Skarga dotyczyła czynności urzędniczych wykonywanych przez Kierow-

nika Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Komarówce Podlaskiej i podległych jej pracowników. 

Skarga wpłynęła do Pana Wójta i została przekazana do Rady Gminy. Dotyczyła założenia Niebieskiej 

Karty, jednostronnego przeprowadzania wywiadów, dopisywania w dokumentach własnych wypowiedzi. 

Tak skarżący to w skardze ujęli. My, jako Rady Gminy, nie mieliśmy wglądu do materiałów, dlatego 

przesłaliśmy to do Urzędu Wojewódzkiego. Urząd Wojewódzki przeprowadził kontrolę w Gminnym 

Ośrodku Pomocy Społecznej na temat tej skargi. 

 

Radny Pan Tadeusz Magier – Panie Andrzeju, Rada Gminy nie zajmuje się tym 4 lata, tylko we wrze-

śniu wpłynęła ta skarga. Z powodu tego, że Komisja nie miała wglądu do dokumentów, ponieważ GOPS 

to jest tak zamknięta instytucja, to została powołana komisja przy Wojewodzie. Komisja ta stwierdziła 

uchybienia tej jednostki pod względem prawnym. I niestety stwierdzono uchybienia. Z tego względu Ko-

misja Skarg, Wniosków i Petycji przyjęła taką, a nie inną decyzję. Nie możemy wracać do tych spraw, że 

to się ciągnie 4 lata, bo od tego jest taka instytucja jak GOPS, Policja, Prokuratura i inne jednostki. Do 

nas należy podjęcie decyzji czy skarga była zasadna, czy niezasadna. Jaką inną decyzję mogliśmy podjąć, 

skoro komisja Wojewody stwierdziła uchybienia? Musieliśmy podjąć taką, a nie inną decyzję. 

 

Radny Pan Andrzej Bylicki – Ja się z tym wszystkim zgadzam, tylko że fakt zaistnienia ciągnie się 4 

lata i ktoś na tym cierpi. To nie chodzi o jakieś papierkowe sprawy, tylko że my wiemy, ja wiem o tym, 

od dłuższego czasu. Mnie się wydaje, że GOPS do tego jest powołany, żeby dzień w dzień czy tydzień w 

tydzień działać. A tu policjant był, ale nie zrobił protokołu, albo był, albo nie był. Ktoś powinien to nad-

zorować. Ja nie wiem, ale sprawa zaistniała 4 lata temu. 
 

Wójt Gminy - Wysoka Rado, Szanowni Państwo. Odnośnie tego, co mówi Radny Pan Bylicki, ja się z 

tym zgadzam. Pan Radny porusza jakby dwie sprawy. Jedna to jest cała przemoc w tej rodzinie, która 

ciągnie się 4 lata i rola tych instytucji, które są do tego powołane: gminne instytucje jak Ośrodek Pomocy, 

Zespół Interdyscyplinarny czy poza gminne jak Kurator Sądowy, Policja. A druga sprawa to jest skarga, 

która jest napisana przez domniemanych sprawców na działalność Ośrodka Pomocy Społecznej, Kierow-

nika i osoby, które wykonywały tę pracę. I tutaj z tej skargi wynika, moim zdaniem, że pracownicy dobrze 

wykonywali swoje obowiązki. Skoro skarżący mówi, że aż za bardzo stawiali za tą babcią, nieobiektywnie 

to traktowali, to znaczy, że pracowali. Ja wiem o tym, że pracowali, bo spotykałem się z Kierowniczką i 

z pracownikami socjalnymi. Sam uczulałem na to, żeby tam podejmować działania, żeby przeciwdziałać 

tej przemocy. Sprawy przemocy rodzinnej nie są takie zero jedynkowe. Często dzieje się to za zamknię-

tymi drzwiami, gdzie nie ma tych świadków, gdzie są pośredni świadkowie, tylko z opowiadania tej osoby 

pokrzywdzonej, czy osoby domniemanego sprawcy. Jednak na pewno te działania były podejmowane. 

Jak mówię, ta skarga świadczy o tym, że działalność pracowników była tam bardzo mocno nasilona. Było 

też spotkanie, byli skarżący i pracownicy socjalni, którzy wykonywali te czynności. Skarżący wręcz mó-

wili, że aż za dużo, aż jednostronnie, aż to miało charakter w ich odczuciu takiego a la nękania, niedawania 

im życia. Nie rozwiązywało to sytuacji, więc ja widząc, że jest pewna niemoc, po prostu zaproponowałem 

tej starszej, 90-letniej Pani przeniesieniu do mieszkania gminnego. I tak jak Pan Radny zauważył, oczy-

wiście nie jest to komfortowa sytuacja, jak się zabiera człowieka z jego rodzinnego domu, który tam 

mieszkał i żył przez tyle lat, w całkiem inne miejsce od znajomych, od sąsiadów. Ale, było to, moim 

zdaniem, na tamten czas najlepsze rozwiązanie. Z tego, co wiem, była sprawa w sądzie. Może dalej jest 
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prowadzona? Nie wiem, czy ona się zakończyła. Ale żaden wyrok nie zapadł odnośnie eksmisji czy roz-

dzielenia tych osób pokrzywdzonej i podejrzanych. Natomiast sprawy proceduralne, ja to wczoraj mówi-

łem wyraźnie na komisji, że my musimy sobie dzisiaj jakby odpowiedź na pytanie. Co jest ważniejsze? 

Czy poprawnie wypełniony dokument, czy człowiek? Co jest ważniejsze? Czy te nieprawidłowości, o 

których mówił także Pan Radny? Może tu kropki nie ma, tu nie ma przecinka, tu jest zaproszenia, a nie 

zawiadomienie? Co jest ważniejsze? Czy człowiek, który 24 godziny jest pod presją, czy dobrze wypeł-

niony dokument? Ja może na tym zakończę swoją wypowiedź. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska –  Czy mają państwo jeszcze jakieś pytania? 

 

Innych pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Proszę o opinię Komisję Skarg, Wniosków i 

Petycji. 

 

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Pan Tadeusz Magier – Opinia Komisji jest po-

zytywna. 

 

Sekretarz Gmin – odczytała projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Kierownika 

Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Komarówce Podlaskiej i podległych mu pracowników. 

 

głosowanie Podjęcie uchwał w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Kierownika Gminnego Ośrodka 

Pomocy Społecznej w Komarówce Podlaskiej i podległych mu pracowników. 

jednostka Rada Gminy 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 10 lutego 2021 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 5 38.46 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 2 15.38 % oddanych głosów 13 86.67 % 

WSTRZYMAŁO 

SIĘ 

6 46.15 % nieoddanych 

głosów 

2 13.33 % 

 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 
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1 Bylicki Andrzej WSTRZYMAŁ 

SIĘ 

2 Golanko Stanisław Paweł ZA 

3 Ilczuk Sławomir nieobecny 

4 Klimiuk Tomasz PRZECIW 

5 Krupska Joanna Genowefa ZA 

6 Lisiecki Jakub ZA 

7 Magier Tadeusz ZA 

8 Orłowski Wiesław WSTRZYMAŁ 

SIĘ 

9 Sałuch Sebastian WSTRZYMAŁ 

SIĘ 

10 Siwiński Janusz ZA 

11 Uss vel Wąsowicz Paweł nieobecny 

12 Weremczuk Tomasz PRZECIW 

13 Wiszniewski Zbigniew WSTRZYMAŁ 

SIĘ 

14 Wodzińska-Furman Edyta WSTRZYMAŁA 

SIĘ 

15 Żukowski Błażej WSTRZYMAŁ 

SIĘ 

 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. 3.6 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Przystępujemy do punktu podjęcie uchwały w 

sprawie upoważnienia Kierownika Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Komarówce Podlaskiej do 

prowadzenia postępowań oraz wydawania decyzji administracyjnych w sprawach z zakresu świadczeń 

pomocy materialnej o charakterze socjalnym. 

 

Wójt Gminy –  Chodzi tu o upoważnienie dla Kierownika Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej do 

wykonywania zadań związanych ze stypendiami. Poprzednia Pani Kierownik miała imienne upoważnie-

nie, które wygasło wraz z zakończeniem jej pracy, a to nastąpiło 28 stycznia. I teraz pełniąca obowiązki, 

obecna tu Pani Violetta, jak również ewentualnie nowa pani kierownik, z którą zostanie podpisana 

umowa, nie będą miały upoważnienia. Upoważnienie do wykonywania tych zadań musi dać Rada 

Gminy. Teraz proponujemy dać upoważnienie nieimienne, tylko dla kierownika, niezależnie od tego, 

która osoba będzie tę funkcję sprawowała. 

 



19 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Czy mają Państwo pytania odnośnie tej 

uchwały? 

 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Proszę o opinie komisji połączonych. 

 

Przewodniczący Komisji Pani Edyta Wodzińska-Furman – Opinia Komisji Wspólnej jest pozytywna. 

 

Sekretarz Gminy – odczytała projekt uchwały w sprawie upoważnienia Kierownika Gminnego Ośrodka 

Pomocy Społecznej w Komarówce Podlaskiej do prowadzenia postępowań oraz wydawania decyzji ad-

ministracyjnych w sprawach z zakresu świadczeń pomocy materialnej o charakterze socjalnym. 

 

 

głosowanie Podjęcie uchwał w sprawie upoważnienia Kierownika Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w 

Komarówce Podlaskiej do prowadzenia postępowań oraz wydawania decyzji administracyjnych w 

sprawach z zakresu świadczeń pomocy materialnej o charakterze socjalnym. 

jednostka Rada Gminy 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 10 lutego 2021 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 12 92.31 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 13 86.67 % 

WSTRZYMAŁO 

SIĘ 

1 7.69 % nieoddanych 

głosów 

2 13.33 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Bylicki Andrzej WSTRZYMAŁ 

SIĘ 

2 Golanko Stanisław Paweł ZA 

3 Ilczuk Sławomir nieobecny 

4 Klimiuk Tomasz ZA 

5 Krupska Joanna Genowefa ZA 
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6 Lisiecki Jakub ZA 

7 Magier Tadeusz ZA 

8 Orłowski Wiesław ZA 

9 Sałuch Sebastian ZA 

10 Siwiński Janusz ZA 

11 Uss vel Wąsowicz Paweł nieobecny 

12 Weremczuk Tomasz ZA 

13 Wiszniewski Zbigniew ZA 

14 Wodzińska-Furman Edyta ZA 

15 Żukowski Błażej ZA 

 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. 4 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Przystępujemy do punktu wolne wnioski i in-

formacje. Mam jeden wniosek. Byłabym bardzo zadowolona, gdyby w sesjach Rady Gminy uczestniczył 

radca prawny. Tak jak to dzisiaj mamy petycja i skarga, tu są paragrafy. Wiadomo, że Radni nie są praw-

nikami, to może byłoby dobrze, gdyby jednak radca prawny był na sesjach? 

 

Sołtys wsi Przegaliny Małe Pan Jarosław Kubaczuk - Pani Przewodnicząca, Panie Wójcie, Wysoka 

Rado. Pierwsze pytanie odnośnie planu zagospodarowania przestrzennego, który ostatnio był robionych 

na terenie naszej Gminy. Zgłaszają się do mnie jeszcze ludzie, którzy chcą wydzierżawić działki pod 

fotowoltaikę. Czy mogą jeszcze do tego planu dołączyć? 

Drugie pytanie. W naszej świetlicy wiejskiej jest takie przyłącze przy wejściu. Mówiłem wcześniej elek-

trykom, żeby założyć jakąś taką skrzynkę na drzwiczki, to oni przypięli tam blachę, którą wiatr zgania. 

Niech w końcu założą takie jakieś żelazne drzwiczki i żeby to można było zamknąć i utworzyć. 
Następne pytanie. Mamy znak drogowy koło świetlicy, tam jest ostry zakręt i żeby tam postawić sierżanta 

taki odblaskowy w nocy. 
Czy u nas na terenie Gminy istnieje strefa ekonomiczna? Jeśli nie ma, to trzeba by pomyśleć, żeby wy-

dzierżawić pod inwestycje. 
Jeszcze odnośnie tych pieców na pellet, tam był założony tak zwany internet, aby można było zdalnie 

odpalać piec z komórki, czy z aplikacji. Zaraz skończą się pierwsze gwarancje, a to jeszcze nie działa. 

Czy to w końcu będzie uruchomione, czy nie będziesz uruchomione? Bo podejrzewam, że jak skończy 

się gwarancja to oni oczywiście to uruchomioną, ale trzeba będzie za to płacić. 

 

Sołtys wsi Brzozowy Kąt Pani Jolanta Abramczuk - Chciałam zgłosić, że w Brzozowym Kącie, na 

Zalesiu nie działają latarnie. Po przebudowie słupów są jakieś zakłócenia. 
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Radny Pan Andrzej Bylicki – Odnośnie Pomocy Społecznej, uważam, że pracownicy powinni bardziej 

penetrować teren, bo jest dużo ludzi, którzy wstydzą się, a którym niekoniecznie pomoc finansowa, ale 

inna przydałby się. 
I druga rzecz, Panie Wójcie, trzeba by coś zrobić z tym dawnym CPN. Bo jak się wjeżdża do Komarówki 

albo się wyjeżdża, to tam jest zagłębie śmieci. Tam nawet nie ma możliwości, żeby to posprzątać, bo 

trzeba by codziennie sprzątać. Tam busy zatrzymują się i robią jakąś przerwę na odpoczynek i   jest masa 

śmieci i to takich widocznych. Nie są one jakieś dawne, tylko na bieżąco są wyrzucane. Może  to ogro-

dzić, żeby tam nie było wjazdu. 

 

Innych pytań nie zgłoszono. 

 

Wójt Gminy - Pani Przewodnicząca, Wysoka Rado. Odnośnie udziału radcy prawnego, to jeżeli są  

sprawy bardziej skomplikowane, to jak najbardziej tego radcę powiadamiamy, żeby przyjechał. Jeżeli 

sprawy są takie, że sami sobie poradzimy, nie ma jakieś wątpliwości, duży prawnych procedur, to że tak 

powiem, nie wołamy. Ale jeżeli jest taka konieczność, żeby radcą uczestniczył w każdej sesji, to nie ma 

problemu, będzie przyjeżdżał ktoś z kancelarii i będzie brał udział. Jeżeli jest naprawdę tak potrzeba. 
Odnośnie pytania Sołtysa Pana Jarosława Kubaczuka i możliwości dołączenia do farm fotowoltaicznych 

dzierżawy gruntów. Trzeba zobaczyć czy osoby zainteresowane zgłosiły się do studium, bo w studium 

już mamy uchwalone konkretne obszary pod możliwość budowy farm fotowoltaicznych. Jeżeli w stu-

dium te dane działki są objęte, to wtedy można prowadzić rozmowy z tą firmą. A jeżeli w studium nie 

jest objęte, to raczej nie, bo wtedy musielibyśmy znowu rozpoczynać procedurę zmiany studium i do-

piero ewentualnie zmianę planu zagospodarowania. W tamtym roku zamknęliśmy pewien etap tej pro-

cedury. Ale z tego, co wiem, to te obszary w studium są bardzo duże. Było to wtedy nagłaśniane, aby 

osoby zainteresowane budową czy wydzierżawieniem gruntów na budowę farm fotowoltaicznych, zgła-

szały się. Dużo osób się zgłosiło i te takie, że tak powiem obrazowo, plamy na naszej mapie gminy są 

duże. Te osoby niech sobie sprawdzą, tutaj u nas w dziale inwestycji, czy te działki są w studium zare-

zerwowane pod farmę fotowoltaiczną i wtedy mogą ewentualnie takie umowy zawierać. Natomiast też 

trzeba od razu mówić, że to jest tylko studium, że plan zagospodarowania w tym obszarze nie został 

jeszcze zmieniony, więc dopiero jak zmienimy plan to dopiero czy inwestorzy, czy te osoby, które zbie-

rają te działki, będą mogły mieć możliwość realizacji nawet dokumentacji. Na chwilę obecną mamy 

uchwalone studium a plan w obszarze fotowoltaiki nie został uchwalony. 
Świetlica i to przyłącze, faktycznie takie tam jest, jakaś tablica wsadzona, jakąś blachę ktoś wsadził. 

Myślę, że to będzie nasza skrzynka i nasz elektryk będzie musiał ją wymienić, całą skrzynkę z drzwicz-

kami. Ja to zgłoszę, bo to faktycznie jest niebezpieczne. 
Znak drogowy, zaproponuję zmianę organizacji ruchu, bo tam faktycznie szybko jeżdżą i potem już nie 

wyrabiają się, na tym zakręcie. Szczególnie przy takich warunkach pogodowych. 
Strefy ekonomicznej nie mamy. Nasza taka nieformalna strefa to jest ta, przy wjeździe do Komarówki. 

Tutaj, zgodnie z nowo uchwalonym planem, są te tereny pod działalność gospodarczą. Generalnie, przy 

drodze wojewódzkiej 813, od strony gminy Milanów. Natomiast formalnie takiej strefy to my nie mamy 

uchwalonej. 
Piece, to z tego co ja wiem, to internet miał mieć właściciel, a tutaj to było tylko urządzenie, które prze-

kazywało te informacje dalej. Te urządzenia to wszędzie zostały założone. 

 

Sołtys wsi Przegaliny Małe Pan Jarosław Kubaczuk - Ale nie działają. 

 

Wójt Gminy - To ja to zgłoszę, jest gwarancja. Ustawianie temperatury, sprawdzanie temperatury, pod-

noszenia, opuszczania temperatury można było to sterować z urządzenia poprzez aplikację, jeśli nie 

działa, to zgłoszę. 
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To, co zgłasza Pani Sołtys z Brzozowego Kąta, Pani Jolanta Abramczuk to jak najbardziej zgłoszę. Tylko 

taka prośba, jak coś tam się dzieje, to proszę, dzwońcie do mnie od razu, to szybciej byśmy zareagowali. 

 

Sołtys wsi Brzozowy Kąt Pani Jolanta Abramczuk - Mieszkańcy już dzwonili bezpośrednio, dwukrot-

nie. Panowie przyjeżdżali i lampy świeciły dwie godziny i pogasły, a później w dzień się świeciły. 

 

Wójt Gminy - To ja to zgłoszę. 
Odnośnie tego, co mówił Radny Pan Andrzej Bylicki w sensie działalności pomocy społecznej i pracow-

ników socjalnych. Myślę, że na pewno tę pracę trzeba bardziej zintensyfikować, aby były jeszcze lepsze 

rozpoznania i to nie tylko pod kątem biedy materialnej, ale i tych innych dysfunkcji, które panują w 

rodzinach lub wśród osób samotnych. Myślę, że po podpisaniu umowy o pracę z panią kierownik, zro-

bimy spotkanie i takie pewne wytyczne damy do realizacji, żeby mieć rozpoznanie, co się dzieje w rejo-

nach pracowników socjalnych, żeby była lepsza współpraca, może większa, ściślejsza z Radnymi, z Soł-

tysami, z tymi osobami, które na terenie miejscowości żyją od lat, często od pokoleń. Współpraca z 

pedagogiem szkolnym, teraz szkoła nie działa w trybie stacjonarnym, ale to pewnie kiedyś minie. Peda-

gog też dużo rzeczy wie, poprzez dzieci, więc żeby to współpraca była, żeby przeciwdziałać, może szyb-

ciej działać w różnych takich sytuacjach zagrożeń. 
Natomiast to, co dotyczy dawnego cpn-u, to my to sprzątamy na miarę możliwości. Działka jest własno-

ścią Skarbu Państwa. Z tego, co wiem, w użytkowaniu wieczystym dla Orlenu, więc my tam nie bardzo 

mamy prawa ingerencji, wejścia na ten grunt. Chyba kamerę tam zainstalujemy, żeby osoby, że tak po-

wiem pouczyć, że tam nie można wyrzucać śmieci. Tam jest taka zatoczka i tam wjeżdżają i stoją samo-

chody czasem dłużej, po każdym takim wyjeździe zostaje pakunki śmieci. Jeździ tam samochód strażacki 

i w worki to zbierają, przywożą do nas pod Urząd Gminy, ale to jest taka trochę walka z wiatrakami. 

Codziennie praktycznie trzeba jeździć i to zbierać. Tam chyba jedynie jakąś kamerę możemy zamonto-

wać i tabliczki z napisem teren monitorowany. Myślałem, żeby postawić kosz, ale wtedy będą dowozić 

jeszcze więcej śmieci. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Ja jeszcze przypomnę Państwu Radnym o 

oświadczeniach majątkowych. Do końca kwietnia trzeba złożyć oświadczenie majątkowe wraz z PIT-

em. Czy mają Państwo może jeszcze jakiś wniosek, pytania? 

 

Radna Pani Edyta Wodzińska-Furman – Tak jak rozmawialiśmy na komisji wspólnej, żeby ta współ-

praca z Gminnym Ośrodkiem Pomocy lepiej funkcjonowała, żeby Rada była bardziej poinformowana, 

to może warto włączyć jednak jakiegoś członka Rady Gminy do Zespołu Interdyscyplinarnego. Chcia-

łabym, jeżeli jest taka możliwość, to żeby jednak uczestniczył taki członek w Zespole. 

Wójt Gminy – Dobrze. 

 

Radny Pan Zbigniew Wiszniewski – Jeżeli chodzi o pomoc społeczną. Gdy pracowała pani, która  

miała swój rejon, przykładowo w Derewicznej, to bardzo często przyjeżdżała czy to do Sołtysa, czy do 

mnie. Była wielokrotnie i pytała o pewne sprawy. Bywało tak, że kiedyś jedną rodziną zainteresowałem 

się sami i zgłosiłem. I rzeczywiście tam było czworo dzieci i honor może im nie pozwalał na to, żeby 

pójść do opieki społecznej, ale zajęli się tym. I jak najbardziej myślę, że tutaj przykładowo ja nie znam 

ludzi z Kolembród czy z innej wioski, tylko każdy Radny, każdy Sołtys na terenie swojej wsi mniej 

więcej zna ludzi i wie, jak kto się ma. 
 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Dziękuję. Nie ma więcej wniosków? 

 

Innych wniosków nie zgłoszono. 
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Ad. 5 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Po wyczerpaniu porządku obrad dokonała za-

mknięcia obrad sesji, dziękując wszystkim za udział. 

 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

 

 

                     Protokolant            Przewodniczący Rady Gminy 

 

          Anna Kurianowicz-Klimiuk            Joanna Krupska 

 

 

 

 Protokół sporządzono dnia 25 lutego 2021 roku. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

WYKAZ UCHWAŁ 

RADY GMINY KOMARÓWKA PODLASKA 

podjętych na sesji w dniu 10 lutego 2021 r. 

 

Uchwała Nr XX/158/2021 w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie w trybie bezprzetargowym 

powierzchni dachowych nieruchomości stanowiących własność Gminy Komarówka Podlaska. 

Uchwała Nr XX/159/2021 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie przez Gminę Komarówka 

Podlaska porozumienia w sprawie przystąpienia do opracowania i wdrażania strategii rozwoju 

ponadlokalnego. 
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Uchwała Nr XX/160/2021 w sprawie przyjęcia „Gminnego Programu Opieki nad Zabytkami Gminy 

Komarówka Podlaska na lata 2021 – 2024”. 

 

Uchwała Nr XX/161/2021 w sprawie rozpatrzenia petycji. 
 
Uchwała Nr XX/162/2021 w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność kierownika i pracowników 

Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Komarówce Podlaskiej. 

 
Uchwała Nr XX/163/2021 w sprawie upoważnienia Kierownika Gminnego Ośrodka Pomocy Społecz-

nej w Komarówce Podlaskiej do prowadzenia postępowań oraz wydawania decyzji administracyjnych 

w sprawach z zakresu świadczeń pomocy materialnej o charakterze socjalnym. 
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